
 
 
Referat baneudvalgsmøde 11. maj 2023. 

 
Tilstede: Rolf, Kenneth, Finn og Claus indtil 14.45. 

 
Afbud: Allan Brandt. 

 

 

Nyt baneforløb. 
På foranledning af forespørgsel fra Claus blev punktet rykket frem som første emne. 
Finn forelagde indstilling fra bestyrelsesseminar fra november 2022, hvor bestyrelsen går ind for det 

fremlagte nye baneforløb under behørig hensyntagen til klubbens økonomi. Bestyrelsen tror på et 4 
årigt forløb. 

FU har efterfølgende diskuteret processen endnu engang, og her fastholdes de oprindelse planer, 
således vi stadig går efter vedtagne beslutninger fra seminaret i 2022. 

Fra FU har baneudvalget fået opgaven at lave en grundig beskrivelse af nødvendig forandringer med 
tilhørende estimat for ressourceforbrug i form at arbejdstimer og kr.  

Dette er planlagt til at blive fremlagt til godkendelse på generalforsamling. 

 
Vi skal dog alle huske på at her i højsæson har arbejdet på banen ubetinget første prioritet. 
 

Opsamling banepanel møde 26.10.2022 

Punkter med status færdig noteres afsluttet, og tilbageværende punkter gennemgås på møde med 

banepanel 24. maj 2023. 
Oversigten vedhæftes. 

 

Emner fra Rolf. 

Brug af provisorisk bold ved brug af regel 14.2a. 
Arbejdes med planer om nogle synlige skilte der kan hænges på de eksisterende ved de berørte 

teesteder. Processen kører videre 
 

Kortere klipning af semirough på par 5 huller. 
 
Etiketteregler/baneaften for medlemmer. 

Baneudvalget vil meget gerne arbejde med og bidrage i forbindelse hermed. Afventer nærmere. 

 

Flytte green på 1 hul par 3 banen op tættere på jernbanen. 
Dette vil kræve forholdsvis meget arbejde for greenkeeperne, og det vil strække sig over en længere 

periode. 
Baneudvalget vil i stedet foreslå at hullet lukkes helt, således par 3 banen fremover består af hullerne 

2, 3, 4, 5, 6 & 7. Dette vil øge sikkerheden mod vildfarne bolde fra drivingrange. 

 
Næste møde afholdes 15. juni 2023 kl. 14.00 
 

 
 

 

 

 


